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Abstract (en)
An intrusion alarm with a control centre (Z) and intrusion detectors (D) connected to the centre has at least one communication unit (KE) in the
respective monitored room; this unit is connected to the control centre (Z) via a signal lead (ML). The communication unit (KE) is located at a central
point and has a transmitter-receiver device (S/E EK) with all-round radiation characteristic. Each of the intrusion detectors (D) arranged at the doors
and/or windows has a transmitter-receiver device (S/E-EM), an energy transducer (EW), e.g. solar cells (SE), and an energy storage device (ES),
e.g. a buffer battery (PB). The individual intrusion detectors (D) are connected by a wireless system to the communication unit (KE). The transmitter-
receiver devices may consist of ultrasonic transmitters and receivers or of infrared light transmitters and receivers with transmitter and receiver
diodes (SD, ED). <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Einbruchmeldeanlage mit einer Zentrale (Z) und daran angeschlossenen Einbruchdetektoren (D) weist im jeweiligen Überwachungsraum
mindestens eine Kommunikationseinheit (KE) auf, die mit der Zentrale (Z) über eine Meldeleitung (ML) verbunden ist. An zentraler Stelle ist die
Kommunikationseinheit (KE) angeordnet, die eine rundum übertragende Sende- und Empfangseinrichtung (S/E-EK) aufweist. Jeder der an den
Türen und/oder Fenstern angeordneten Einbruchdetektoren (D) weist eine Sende- und Empfangseinrichtung (S/E-EM), einen Energiewandler
(EW), z.B. Solarelemente (SE), und einen Energiespeicher (ES), z.B. Pufferbatterie (PB), auf. Die einzelnen Einbruchdetektoren (D) sind mit der
Kommunikationseinheit (KE) drahtlos verbunden. Dabei können die Sende- und Empfangseinrichtungen von Ultraschall-Sendern und -empfängern
oder von Infrarot-Licht-Sendern und -empfängern mit Sende- und Empfangsdioden (SD, ED) gebildet sein.
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